



CHAN BROTHERS
GROUP OF COMPANIES

ARCTIC 10D7N AUTUMN ADVENTURE WITH KING CRAB SAFARI (EN10AU)



TOP-CLASS ACCOMMODATION

- 1-night accommodation in Premium Class Igloo with Aurora alarm
- 2-night accommodation at 5-star hotel in Helsinki



5 Nights of Northern Lights Chances!



EXCLUSIVE EXPERIENCES

- King crab safari with rib boat ride
- Experience the autumn foliage in Finland*
- Northern Lights hunting tour with campfire and professional photographer in Rovaniemi



15 INCLUDED MEALS

- 7 Breakfasts
- 3 Lunches
- 5 Dinners



SPECIALTY MEAL

- King Crab Lunch

NORWAY KIRKENES

- Snowhotel 365

FINLAND INARI-SAARISELKA

- Reindeer farm with reindeer feeding session
- Lake Inari
- Husky safari by wagon

ROVANIEMI

- Santa Claus village
- Arctic Circle crossing with certificate of crossing
- Ranua Wildlife Park
- Arktikum

LEVI

- Levi Village
- Northern Lights hunting tour with professional photographer

HELSINKI

- Sibelius Monument
- Temppeliaukio Church
- Market Square
- Senate Square
- Helsinki Cathedral
- Uspenski Cathedral
- Government Place
- Sederholm House



DAY 1 KUALA LUMPUR - SINGAPORE - HELSINKI

(Meals On Board)

Assemble at Kuala Lumpur International Airport or Singapore Changi Airport for your flight to **Helsinki**, the capital of **Finland**.

DAY 2 HELSINKI - IVALO - KIRKENES

(Meals On Board | Lunch | Dinner)

Upon arrival in Helsinki, transfer for your domestic flight to **Ivalo**. Get acquainted with one of Lapland's mainstays at a **reindeer farm** and enjoy a **reindeer feeding session**. Next, enjoy a scenic drive to northeastern **Norway**, overlooking the beautiful **Lake Inari**, lifeblood of the Sami people. Upon arrival, immerse in the idyllic surrounds of **Kirkenes**, perfect for hunting the surreal Aurora Borealis, also known as the Northern Lights. If it is a clear night, you might be lucky to spot the Northern Lights dancing across the sky just outside your accommodation.

Note:Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions

DAY 3 KIRKENES - INARI-SAARISELKA

(Breakfast | King Crab Lunch | Dinner)

An unforgettable experience awaits you on the fjords of Kirkenes today! On this ultimate **king crab safari**, you will head out to the sea on a **rib boat ride** and learn how to catch this giant creature weighing up to 15 kilogrammes with a leg span of up to 1.8 metres. Thereafter, enjoy a scrumptious **king crab lunch** in a rustic restaurant by the fjord. Continue your visit to the brand-new **Snowhotel 365** where you can experience the snow and ice all year-round. Enter a real-life winter wonderland and admire the beautiful sculptures made of ice. Do not forget to check out the ice bar and sip on a delicious cocktail or champagne served in glasses made of ice. After lunch, enjoy the drive through the Arctic wilderness as you head to **Inari-Saariselka** in Finland.

Note:Minimum age of 7 years-old is required to participate in the king crab safari

DAY 4 INARI-SAARISELKA - LEVI

(Breakfast | Lunch | Dinner)

Today, depart for **Levi**. Renowned for its breathtaking fell scenery, Levi is also home to the purest air in the inhabited world. Next, experience some warm and furry love at a **husky farm** and meet the playful and energetic Siberian huskies. Experience the thrill of a **husky safari by wagon** as you are guided through the Lappish wilderness. Spend the rest of the day exploring **Levi Village** at your own leisure. Later at night, embark on a **Northern Lights hunting tour** to witness this magical phenomenon for yourself, and have your memorable portraits taken by a **professional photographer**.

Note:Husky safari by wagon is subject to weather conditions. On warmer days (above 5°C) when the huskies are unable to run, it will be replaced with a visit to husky farm only.
Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions

DAY 5 LEVI - ROVANIEMI

(Breakfast | Dinner)

Today, travel to **Rovaniemi** and relive your childhood in the fairy-tale ambience of **Santa Claus Village**. Here you will meet Santa Claus in his lodge, have your photo taken and stop by Santa Claus Main Post Office where you can send greetings to loved ones back home bearing the Arctic Circle stamp. Then, end off a magical day with an **Arctic Circle crossing** experience and receive a **certificate of crossing**. Continue your visit to Lapland's finest museum, **Arktikum** to enjoy an interactive lesson on Lappish history and culture and take a stroll in the museum's gorgeous glass gallery. Tonight, fall asleep under the dazzling Arctic night sky in a **premium glass igloo** with **Aurora alarm**. If weather permits, you may be lucky enough to witness the Northern Lights from the comfort of your igloo.

Note:Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions





DAY 6 ROVANIEMI

(Breakfast | Dinner)

Start your day with a visit to **Ranua Wildlife Park** for close-up wildlife sightings of polar bears, lynxes, wolverines, foxes and over 50 different Arctic animals native to Lapland. In the evening, continue your search for the elusive Aurora Borealis on a **Northern Lights hunting tour**. Tonight, enjoy a **campfire experience** where you can also cook sausages over the open fire. If weather permits, you may be lucky enough to witness the Northern Lights, and have your memorable portraits taken by a **professional photographer**.

Note: Northern Lights is a natural phenomenon and sighting is subject to weather conditions



KING CRAB LUNCH

DAY 7 ROVANIEMI - HELSINKI

(Breakfast)

Today, transfer to the airport for your domestic flight to Helsinki.

DAY 8 HELSINKI

(Breakfast)

Spend the day at leisure. You may wish to join an optional Tallinn city tour and explore the walled cobblestoned Old Town of Estonia's capital at your own expense.



SANTA CLAUS VILLAGE

DAY 9 HELSINKI - SINGAPORE - KUALA LUMPUR

(Breakfast | Meals On Board)

Today, embark on a city tour and head to one of Helsinki's landmarks, **Sibelius Monument**, built by Eila Hiltunen in honour of composer Jean Sibelius, before passing by the extraordinary **Tempeliaukio Church**, constructed out of solid rock. Continue on to the lively **Market Square** and view Helsinki's administrative centre, **Senate Square**, **Helsinki Cathedral**, **Uspenski Cathedral**, **Government Palace** and **Sederholm House**, the city's oldest stone building. If time permits, you can do some last-minute shopping before you transfer to the airport for your flight home.



MEET SANTA CLAUS

DAY 10 ARRIVE SINGAPORE / KUALA LUMPUR

REMARKS

- Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company's Terms and Conditions, a copy of which is available at www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs
- In particular, the Customer is requested to note the following:
 - Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company's control.
 - Accommodation in designated cities is subject to room availability.
 - Sequence of itinerary may be subject to change.
 - Different tour groups may be merged.
 - Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions set out in the Terms and Conditions.



10天7晚 北极圈秋季探险与帝王蟹狩猎之旅 (EN10AU)



第1天 吉隆坡 - 新加坡 - 赫尔辛基

(机上便餐)

从吉隆坡国际机场出发或在新加坡樟宜机场集合。搭乘客机飞往芬兰首都赫尔辛基。

第2天 赫尔辛基 - 伊瓦洛 - 希尔克内斯

(机上便餐 | 午餐 | 晚餐)

抵达赫尔辛基后，搭乘内陆航班飞往伊瓦洛。今早，您将参观驯鹿场并与拉普兰地常见的驯鹿近距离接触。接着，驱车到挪威，途经又长又美丽的伊纳利湖，芬兰萨米人的生命之湖。抵达希尔克内斯，挪威东北部港市。这个独特的北极小镇坐落在帕斯维克河畔，临博克峡湾，是追逐神秘、绚丽的北极光的最佳地点。如果天气允许，您可能有幸在酒店外看到北极光。

注：北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第3天 希尔克内斯 - 萨利色尔卡

(早餐 | 帝王蟹午餐 | 晚餐)

今天，您将于希尔克内斯的峡湾上有个毕生难忘的体验！乘坐快艇在峡湾上展开帝王蟹狩猎，学习如何捕捉重达15公斤与腿长达1.8米的巨型生物。之后，在峡湾的乡村餐厅享用美味帝王蟹午餐。继续游览Snowhotel 365，体验全年的冰雪建筑与雕像。万勿错过到冰酒吧从冰制酒杯饮用调好的美味鸡尾酒或香槟酒。接着，前往芬兰的萨利色尔卡，途中享受穿越北极旷野的优美风景。

注：参加帝王蟹狩猎活动，需年满7岁。

第4天 萨利色尔卡 - 类维

(早餐 | 午餐 | 晚餐)

今天，前往类维，途中享受穿越北极旷野的优美风景。接着，参观哈士奇狗场。您既可以亲自和这群调皮的萨伯利亚哈士奇近距离接触。体验乘坐哈士奇狗拉橇by wagon，让强壮的萨伯利亚哈士奇带您快速穿过拉普兰的荒野。之后，在剩余时间里悠闲地探索类维村。今晚，展开北极光狩猎之旅。如果天气允许，您可以亲眼目睹这神奇的北极光现象，并且让专业摄影师拍下这难忘的画面。

注：乘坐哈士奇狗拉橇by wagon将应天气状况及适合的雪况而定。在温暖的天气下(5°C以上)，当哈士奇无法奔跑时，若无法按照行程作安排，将由参观哈士奇狗场取代。
北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第5天 类维 - 罗瓦涅米

(早餐 | 晚餐)

今天，前往罗瓦涅米，抵达圣诞老人村，一座能实现童话梦想的地方。在这，您将在圣诞老人的小屋里见到圣诞老人并与其拍照。之后，在圣诞老人官方邮局给您家人朋友发送带着北极圈邮戳的明信片。接着，跨越北极圈体验并领取证书来结束神奇的一天。接着，前往先进的北极博物馆，在美丽的玻璃画廊中漫步。在此，参与有关拉普历史和文化的互动课程。今晚，体验住宿一晚于玻璃冰屋，感受在被满天星星笼罩的炫目北极夜空下入眠。如果天气允许，您可能有幸在玻璃穹顶屋看到北极光。

注：北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第6天 罗瓦涅米

(早餐 | 晚餐)

今早，体验荒野北极，在拉努阿野生动物园的北方原始森林中，您将有机会见到北极熊，以及其他五十余种北极动物物种如猞猁、狼獾、狐狸等。今晚，您可在北极光狩猎之旅中继续寻找神秘的北极光。接着，尽情享受营火体验并在火上烤香肠。如果天气允许，您可以亲眼目睹这神奇的北极光现象，并且让专业摄影师拍下这难忘的画面。

注：北极光乃是自然现象而捕捉它的风采将应天气状况而定。

第7天 罗瓦涅米 - 赫尔辛基

(早餐)

今天，送往机场搭乘内陆航班前往赫尔辛基。

第8天 赫尔辛基

(早餐)

今天，您可以享受自由活动。您可自费参加塔林市区游览探索爱沙尼亚首都鹅卵石围成的老城。

第9天 赫尔辛基 - 新加坡 - 吉隆坡

(早餐 | 机上便餐)

今天，展开市区游，前往赫尔辛基的地标性建筑之一，西贝柳斯纪念碑，经过由坚固岩石建造的非凡的岩石教堂。之后，前往热闹的集市广场，欣赏赫尔辛基的行政中心、参议院广场、赫尔辛基大教堂、乌斯别斯基大教堂、政府官及塞德霍姆故居，这座城市最古老的石头建筑。若时间允许，您可自由活动至集合时间，送往机场搭乘客机回返新加坡或吉隆坡。

第10天 抵达新加坡 / 吉隆坡

备注：行程若更改，需受公司的条款与细则所约束，请参考www.ChanBrothers.com/PackageTourTnCs。顾客尤其需注意以下事项：(1)在公司无法控制的情况下，行程可能更改。(2)指定城市的住宿需视客房供应情况而定。(3)行程顺序可能更改。(4)不同团体可能合并成一团。(5)若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

CHAN'S WORLD LEISURELINK TRAVEL SDN BHD

Unit 40-2, Jalan Metro Pudu, Fraser Business Park Off Jalan Yew, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia
T: 603-2779 2818 | WhatsApp: 6017-2885288 | E: tours@chansworld.com.my | W: www.ChansWorld.com.my